
Schůze OVK Broumovsko 

 

Pátek 16. 5. 2025, 19:30 hod., Tošovák, Adršpach 

 

Účast: Karel Nováček, Jan Adamec, Petr John, Pavla Volková, Miroslav Mach, Jan Žwak.  

Omluveni: Martin Mrázek, Jakub Rak, Pavel Hrubý, Lukáš Jánský. 

 

1. Předseda informoval o rezignaci Jana Ludvíka z OVK Broumovsko. 

 

2. Předseda informoval o kladném vyřízení žádostí o prvovýstupy na vybrané věže. 

Žádosti o prvovýstupy na vybrané věže podané na SCHKO Broumovsko byly kladně 

vyřízeny. Předseda vyrozumí žadatele o vyřízení. 

 

3. Předseda informoval o případu odstraněné pěší lávky v Řeřichově rokli. 

Technické služby Adršpach odstranily lávku na konci roku 2023, jelikož SCHKO 

Broumovsko změnila původně kladné stanovisko k vybudování lávky. Nyní ji neschvaluje. 

 

4. Hlasování o podání žádosti o povolení lezení na Lachovské Hejdě 

OVK Broumovsko bude iniciovat podání žádosti na SCHKO Broumovsko o povolení lezení 

na Lachovské Hejdě. 

 

Hlasování – pro: 6, proti: 0, zdržel se hlasování: 0 

 

5. Dodání kruhu na pilíř věže Majka v Adršpachu 

OVK Broumovsko dostala podnět na dodání kruhu (štandovacího) na pilíř v cestě Hranou, na 

stejné místo dolézá i Prstová varianta. Na pilíři byla dříve borovice, která umožňovala jistící 

stanoviště. 

 

Hlasování – pro: 6, proti: 0, zdržel se hlasování: 0 

 

6. Předseda informoval o přípravě podzimní brigády v Adršpachu. 

 

7. Dojištění cesty Jarničky na Žďárskou vyhlídku na Ostaši 

Na Žďárskou vyhlídku byla vytvořena cesta Via Giulietta, která dojišťuje cestu Jarničky. OVK 

Broumovsko hlasovala o odstranění cesty Via Giulietta.  

 

Hlasování – pro: 6, proti: 0, zdržel se hlasování: 0 

Původně avizované korespondenční hlasování nebylo provedeno. 

 

8. Skalní údržba 

Předseda rozeslal správcům aktualizovanou tabulku skalní údržby a požádal je o aktivní 

přístup. 

 

Zapsal Petr John 


